
na predsednika JUU tov. I. Dimnika in je 
končno na predlog tov. Mikuliča soglasno 
zahtevalo uvedbo častnega razsodišča proti 
izpadalcu g. Milivojeviču. 

Sledilo je poročilo o banovinski in glavni 
skupščini, katerega nam je podal na vzoren 
in ljubek način tov. Oton Mikulič, za kar ga 
je članstvo nagradilo z burnim priznanjem. 

Tajniško poročilo je podal tov. Vidmar 
Miro. 

Letos smo z zborovanjem nekoliko zakas
nili, to pa radi obolelosti tajnika in predsed
nika tov. Pečnika Ivana, ki je še vedno na 
bolezenskem dopustu in ki zborovalce naj
iskrenejše pozdravlja in želi zborovanju čim 
večjih uspehov. 

Zborovanje smo sicer imeli projektirano 
za mesec oktober in sicer skupno z brežiškim 
in laškim društvom, na kaiterega smo tudi 
povabili priznanega pedagoga g. prof. Šiliha. 
Žal se takrat nismo mogli zediniti in tako 
zborujemo šele danes. 

Tekom poslovnega letal 1934./35. sem pre
jel in oddal 225 dopisov, izmed katerih je bi
lo 17 intervencij za članstvo. Poštnina je zne
sla 298 Din. Stanje članstva je bilo naslednje: 
1934. september: 110, oktober: 101, novem
ber: 91, december: 115; 1935. januar: 126, fe
bruar: 134, majrec: 140, april: 140, maj: 140, 
junij: 139. 

Tekom leta smo imeli 5 zborovanj, ka
tera pa je članstvo jako slabo posečalo, kar 
pa ni povzročila stanovska nezavednost, am
pak so temu vzrok terenske, vremenske in 
materialne neprilike. Zborovali smo: 24. no
vembra 1934. v Krškem, kjer je posetilo zbo
rovanje od 91 vpisanih članov 60; 9. febru
arja 1935. na Vidmu pri Krškem, kjer je bilo 
51 članov od 134; 2. marca v Krškem, kjer 
je bilo 51 članov od 140; 11. maja v Mokro
nogu, kjer je bilo 50 članov od 140; in 15. ju
nija v Krškem, kjer je bilo 139 članov od 139. 

Zadnje zborovanje je bilo združeno z 
uradno konferenco. 

V zadnjem času je dospelo mnogo do
pisov sekcije in udruženja, ki jih je podal 
tov. tajnik v ekscerptu. Nato je poročal tudi 
o našem tisku in izvajal: 

Vsakega zavednega člana dolžnost je 
podpirati stanovski tisk in sicer z lastnim 
sodelovanjem kot dopisnik ali pa vsaj kot 
naročnik. Vsled tega, in ker se naše strokov
no časopisje bori za svoj obstoj, vas pozivam, 
da v čim večji meri naročate »Narodno pro
sveto«. To je naš stanovski list, ki zastopa 
interese pravičnosti, šole, učiteljstva.' »Uči
telja«, saj v njem najdemo najaktualnejše 
d e b a t e o sodobnem šolstvu. — Tudi »Jugo
slovenče« zasluži vso pažnjo učiteljstva, zato 
ga propagirajmo in bodimo sami naročniki. — 
Vsi pa vemo, da so jako priporočljivi rodi
teljski sestanki, saj oni naj ustvarijo zvezo 
med domom in šolo. Kje naj dobi učitelj in
formacije in nasvete? Naroči naj »Roditeljski 
list«, v katerem najde vse potrebno. Imamo 
pa še nekaj kar ne sme noben učitelj prezre.ti, 
to je naša »Slovenska, šolska matica«. Naj ne 
bo učitelja, ki ne bi bil naročnik knjig Slo
venske šolske matice. 

Sledilo je čitanje raznih dopisov v eks
cerptu. 

Tov. nadzornik je poudaril, da naj član
stvo po svojih najboljših močeh sodeluje pri 
sestavi novih učbenikov. Pogoji, oziroma zah
teve so razvidne v »Učiteljskem tovarišu« 
št. 15. Istotako je naštel čtivo sodobne šole, 
izmed katerega zasluži višek pozornosti »Naš 
rod«. 

Tov. podpredsednik se je zahvalil tov. 
tajniku za izčrpno poročilo in tudi za pozdra
ve tov. Pečnika, kateremu želi on, kakor tudi 
vse članstvo čimprejšnjega okrevanja z željo, 
daga bomo videli na prihodnjem zborovanju 
čilega in veselega med nami. 

Poročilo blagajnika tov. Čuka. 
Tov. blagajnik je podal točno stanje bla

gajne, iz katerega je razvidno, da je znašala 
31. avgusta t. 1. aktiva Din 36.089,43, pasiva 
Din 34.984,72 in imovina Din 5.081,32. Čisti 
prebitek znaša Din 1738,71 in dolg Din 725,50. 

Tov. blagajnik je prečital sestavo bodo
čega proračuna, ki znaša Din 17.960,—. Pro
račun je bil soglasno odobren. 

Ker je ostalo nekaj prebitka, je na pred
log tov. podpredsednika članstvo soglasno 
sklenilo, da se zmanjša članarina za 1 Din, 
počenši s 1. januarjem, kar bo društvo dodalo 
iz tega prebitkai. 

Tov. Bratok je predlagal, naj se fond za 
predavatelje zviša, kar pa ni bilo odobreno. 
Na predlog istega tovariša se je priznala na
grada tov. tajniku in blagajniku. 

Pri slučajnostih je opozoril tov. blagajnik 
članstvo na redno plačevanje članarine, da mu 
ne bo treba v bodoče še po štiri do petkrat 
opozarjati članstvo na izvrševanje dolžnosti. 
Tudi tov. tajnik naproša članstvo, naj mu 
odgovarjajo na dopise, ker sicer ne more v 
redu izvrševati svojih poslov. Istočasno na
proša članstvo, naj samo odloči, kje naj se 
prihodnjič zboruje in kdaj, da bo udeležba 
boljša. Sklep: zborovali bomo v marcu zopet 
v Krškem. Če kdo ne prejema stanovskih 
glasil, naj takoj sporoči z dopisnico tajniku, 
ali pa naj piše kar na uredništvo, da bo liste 
v redu prejemal. 

Tov. nadzornik poziva članstvo, naj na
roči knjige Slov. šol. matice. 

Radi slabega materialnega stanja bomo 
imeli manj zborovanj, zato pa poziva tov. 
podpredsednik tov. tajnika, da važne odloke 
in dopise razmnoži in dostavi vsem šolam. 
Predlog je bil odobren. 

Ker ni bilo nadaljnjih predlogov je tov. 
ljo,podpredsednik ob pol 13. uri zaključil ja
ko uspelo zborovanje z željo da se prihod
njega zborovanja članstvo udeleži polnošte
vilnejše. 

StanovsUa 
mraaniszacita JUU 

Iz Izvršnega odbora 
IVANU DIMNIKU. PRETSEDNIKU JUU 

Beograd. 
Učitelji sreza Metkovič sa svoje skup

štine odobravaju i pozdravljaju Vaš energič
ni istup u odbranu učiteljskih prava. 

Predsednik. 

PRETSEDNIKU JUGOSLOVENSKOG 
UČITELJSKOG UDRUŽENJA DIMNIKU 

Beograd. 
Gospič 
Borca za Učiteljska prava kao i celi iz

vršni odbor pozdravlja učiteljstvo Like za 
srezove Gospič, Gračac, Perušič. 

Golač, pretsednik. 

IVANU DIMNIKU PRETSEDNIKU 
UČITELJSKOG UDRUŽENJA. UČITELJ

SKI DOM 
Foča. Beograd. 
Učitelji sreza fočanskoga izražavaju Vam 

puno priznanje i jednodušno poverenje te 
šalju drugarski pozdrav. 

Cerovič, potpretsednik. 

Iz društev: 
+ JUU SRESKO DRUŠTVO KRŠKO je 

zborovalo dne 7. decembra 1935. ob 10. uri v 
Krškem. 

Tov. podpredsednik Brezovar Matija je 
otvoril zborovanje s pozdravom na vse pri
sotne, poseben pozdrav pa je usmeril na ve
dno prisotnega šol. nadzornika g. Hrovaita, ki 
nam vedno rad pomaga z nasveti in predlogi, 
za kar mu najlepša hvala. 

Pred prehodom na dnevni red je tov. Bre
zovar v izbranih besedah počastil spomin na
šega Graditelja, preminulega Viteškega kralja 
Aleksandra I. Zedinitelja. 

Tov. podpredsednik je nato podal situa
cijsko poročilo, kateremu je članstvo pazljivo 
sledilo. Z izrazitim gnevom in nezadovolj
stvom pa je poslušalo izpad predsednika za
grebškega društva »Edinstvo« g. Milivojeviča 

Tajnik: 
Matija Brezovar, preds. 

Podpreds.: 
Miro Vidmar, ta j . 


